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Abstract (en)
The device has two processing machines (9, 24) which each have a longitudinal profiling unit (11, 31) and a tenoning and/or through- mortising
unit (10, 26). The transfer attachment (19) for the work pieces adjoins the longitudinal profiling unit (11) of the first processing machine (9) and the
tenoning and/or through-mortising unit (26) of the second processing machine (24). Its longitudinal profiling unit (31) is at the same height next to the
longitudinal profiling unit (11) of the first processing machine (9). The tenoning and/or through-mortising units (10, 26) of both processing machines
(9, 24) lie on sides of the longitudinal profiling units (11, 31) remote from one another. Both processing machines (9, 24) can be of identical design,
in which case identical cycle frequencies can be maintained in the device as a result of this arrangement of the two processing machines (9, 24).
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Abstract (de)
Die Einrichtung hat zwei Bearbeitungsmaschinen (9, 24), die jeweils eine Längsprofiliereinheit (11, 31) und eine Zapfenschlag- und/
oder Schlitzeinheit (10, 26) aufweisen. Die Übergabevorrichtung (19) für die Werkstücke schließt an die Längsprofiliereinheit (11) der
ersten Bearbeitungsmaschine (9) und an die Zapfenschlag- und/oder Schlitzeinheit (26) der zweiten Bearbeitungsmaschine (24) an. Ihre
Längsprofiliereinheit (31) liegt auf gleicher Höhe neben der Längsprofiliereinheit (11) der ersten Bearbeitungsmaschine (9). Die Zapfenschlag- und/
oder Schlitzeinheiten (10, 26) beider Bearbeitungsmaschinen (9, 24) liegen auf den voneinander abgewandten Seiten der Längsprofiliereinheiten
(11, 31). Beide Bearbeitungsmaschinen (9, 24) können gleich ausgebildet sein, wobei infolge dieser Anordnung der beiden Bearbeitungsmaschinen
(9, 24) gleiche Taktfrequenzen in der Einrichtung eingehalten werden können.
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